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OBČINA RADOVLJICA 
ODBOR KRAJEVNIH SKUPNOSTI 

 

Gorenjska cesta 19, 4240 Radovljica, tel.: 04 537 23 00, faks: 04 531 46 84 

www.radovljica.si, e-naslov: obcina.radovljica@radovljica.si 

 

Številka: 0313-0001/2015  

Datum: 23. 1. 2015 

 

Z A P I S N I K 

 

3. seje Odbora krajevnih skupnosti, ki je bila 22. 1. 2015 z začetkom ob 17.30 uri v veliki sejni 

dvorani Občine Radovljica, Gorenjska cesta 19, Radovljica. 

 

Prisotni člani odbora: Franc Peternel, Bernarda Podlipnik, Branko Maček, Gregor Remec, 

Branko Fajfar, Andrej Golčman, Damjan Tonejc, Sašo Finžgar in Blaž Finžgar (po pooblastilu) 

 

Odsotni člani odbora: Marija Kavčič Zupan, Jože Mlinarič, Dušan Beton in Rajko Mikolič 

 

Ostali prisotni: Ciril Globočnik, župan (do točke 3), Matjaž Erjavec, direktor občinske uprave, 

Rado Pintar, vodja oddelka za infrastrukturo (do točke 4), Tanja Markelj, tajnica odbora 

 

DNEVNI RED: 
1. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje OKS 
2. Predloga Odlokov o proračunih Občine Radovljica za leti 2015 in 2016 
3. Razno 

 
Predsednik odbora je predlagal, da se na dnevni red pod točko 3 uvrsti še točko E – računi, točka 

Razno pa se obravnava kot točka 4.  

Odbor je soglasno potrdil predlagani dnevni red. 

 
K točki 1. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje OKS 

 

V razpravi so sodelovali: 

- Bernarda Podlipnik, ki je predlagala je, da se za sklepa št. 4 in 5, ki ju je odbor sprejel na 

2. seji, postavi roke.  

 

Odgovor je podal Rado Pintar.  

Odbor je soglasno sprejel zapisnik 2. seje OKS. 

 
K točki 2. Predloga Odlokov o proračunih Občine Radovljica za leti 2015 in 2016 
 
Uvodna pojasnila je podal Rado Pintar. 
 
V razpravi so sodelovali: 

- Gregor Remec, 
- Blaž Finžgar, 
- Andrej Golčman. 

 
Odgovore so podali župan, direktor občinske uprave in Rado Pintar. 
 

Odbor je sprejel naslednji sklep: 

Odbor predlaga občinskemu svetu, da sprejme predlog proračuna Občine Radovljica za leti 

2015 in 2016. 

http://www.radovljica.si/
mailto:obcina.radovljica@radovljica.si


2 

 

Sklep je bil soglasno sprejet (9 ZA, 0 PROTI). 

 
K točki 3. E - računi 
 
V zvezi z e- poslovanjem in oddajo zahtevkov s strani krajevnih skupnosti je bilo podanih nekaj 
vprašanj. V razpravi so sodelovali: 
- Franc Peternel, 
- Gregor Remec, 
- Sašo Finžgar, 
- Branko Fajfar, ki je predlagal, da se preveri, ali je mogoče za vse krajevne skupnosti skupaj 

skleniti pogodbo s Pošto Slovenije. 
 

Odgovore je podal direktor občinske uprave. 
 
K točki 4. Razno 
 
Gregor Remec: še vedno ni dogovorjeno, kdo bo praznil koše za pasje iztrebke. 
Predsednik odbora je predlagal, da se v Deželnih novicah objavi povzetek določb odloka, ki se 
nanaša na obveznosti lastnikov psov v tej zvezi. 
 
Seja je bila zaključena ob 18.35 uri. 
 
 
Zapisala: 

Tanja Markelj, tajnica odbora 

 

Franc Peternel l.r. 

Predsednik 


